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Al--l urecrst kwerm Jan rnet de merleclelrng dat h1J kornen,l seizoen zal
rtÍ'treden al-s voorzitter erl zLclt verder ook zal terugtrekken v&n al
zijn andere activiteiten binnen rle vereniging.
)e reclenen hiarvoor li-g,1en op pnvé-en zakeli;k terrein. Toch ging
do rlreeste trld we1 in rt voorzltters;chap zitten zodat na anze grote
verbazing en tle vaststelling van rt f eit ,irLt hi j ons wel voor lt blok
zette, hij erover na zou denken toch nog we1 enige taken r behouden.
Hier zullón tne later op terug komen. P-e-

tsegroting
De begroting die Peter gemaakt heeft voor de algenane ledenvergade-
ring heeft veor ona nogal wat problenen opgeleverd. Wij vonden het
totaal te hoog begroot, zoal.i3 o.&. ile subsidie en de leiderslasten.
Ook was met Simon Kersten de afspraak gemaakt di-verse kosten op te
splitsen, drt sa1- rt komend scizoen gebeurenl Marga, dle overigens
f t komen teizoen het administratÍeve gedeelte van Peter nal- CIlrernemet
werkt nu aan een tabellari,sch kasboek.
Na lang praten zijn er c1e nodige veranderingen aangebracht. Ds leid-
erslasten en de materlaalkosten zijn wat terug gebracht; de subsi-
die 1r gehalveerd wat inhield dat de totale contrj-butie nog wat om-
hoog ging. DaaníIa werd hij door ons goeilgekeurdo
Overlgens hebben we dit jaar met ongeveer f 30OOr-- verlies gedraaid
w&ar we rt komend seizoen zeker ook rekening mee moeten houden.

Agenda

Deze wordt opgesteld en doorgenomen. Hieronder nog enkele opmerkingenIt Jaarverslag van rt secretariaat wordtrmet de opmerking van Henk
dat het niet helemaal een s:ecretariaatsverslag is, goedgekeurd..
De notul-en van de vorige ledenvergadering zul1en gekopleerd worden.
tÀtat gebleken i.s bij het beepreken van de begroting is dat de con-
tributie dragtj-sch omhoog moet. Op de ledenvergadering zullen wij
met het volgend.e voorstel konen. Senior- en junoir led.en gaan van
f12r-- naar f15r--; de aspiranten en de mini's van flOr-- naar fljr

-Ook hebben wij een voorstel voor een declaratiesysteem voor ver-
voerakosten en wel- f0r0, per persoon per kilometer."

N Marjo en Paula zullen de nodlge stukken voor de vergadering typen en
J\deze zullen via Han gefotokopieerd worden.

+.4 afvoeren
4.11 Via Toon -Bosman esn ve1,1 proberen te krij€ien voor ons tournool

is erg moellijk gebleken omdat voor hem niet voorspelbaar j-s wan-
neer een veld vrij iE. i{enk heeft inmiddel-s kontakt gehad met
mensen van voetbal-club Dynamo, daar kunnen we 1 voetbalveld huren.
Dat zou kunnen op zondag 17 of 24 augustus .
Di"t za]- wel, gelil gaan kosten wat monenteel financj.eel niet haalbaar
is voor ons zodat we nu geen tournooi organiseren . Dit doen we
definitief 16.! in nei of juni '81; met het organiseren hlervan- _)zullen we optija beginnen. Paula zal hiervoor proberen een vel-il

-/ te e-l ai men h'i i d e N ^S: S-te claimen bij de N.S:S.
I\larjo heeft Jean niet kunnen bereiken zodat ook 't vademecum nog
niet terecht is.
De tips die Jan had voor sponsoring zijn weer af'geketst omdat wli
(nog) in te J-age klassen speelCen.

b.2 aÍ'voeren

6.1



Lr.4 Je statuten en huishourlelijk regelement 'zLJn nog niet binrren"
iJen voorstel- v LLn J an is om zelt eeri voorlopi6 huishoudelr.lk regele-
ment te maken waarÍn o.&. aanspraketj. jkheiii rran de leden voor :le
ons opgelegde boetes. Peter zal prr:beren liet oude regelenent aan te
paason.

ö.2 De betaling van de tournooien loopt nog steeds erg s;lecht r Br
zal nogmaals achterheen gezeten worrlen. Het tournooi van de heren-
rekreanten moet ondanks niet spelen toch betaald worden.Degene
rlÍe zich opgegeven hebkren, wat bekend is bfj Ton, zullen moeten
b etalen.
Jan heeft met de meis jes aspirelnten gepraàt, later ook sannen rnet
Ton, mërar rt gewenste resul-Laat is waarschr jnli jk niet bereikt.
Rond Ton zijn er nots steeds veel problemen vooral zijn optreden
t.o.v. de leden waardoor sr vee-l- weggaan. liier zi jn wiJ rt niet
mee eens, toch hebben we geen afternatieÍ. Eeen betere trainer
krijg je niet. Ons eerCere voorstel, 2 à J maal per jaar met Ton
voorafgaande periode evalueren, blijft gehandhaafd. Bij acute
situatie's zal- Henk aI eerrler met Ton praten wat dan later in de
evaLuati.e met het hele bestuur terugkomt.
Henk heeft met Ton gepraat over rt voorstel een yoorl-ichtings-
avond te organiserelflroo" dg coaches, waar hij mee aecoord gaat.-

U.) Waarschi jnli jk ziln ef nog nieuwe coaches norlrg, hoeveel hangt af
van rt deflnitieve aantill teams.
afvoeren
afvoeren
afvoeren
Het kontakt met de T).S.W. en de D.S.J. za1 voor het nieuwe seizoan
via Paula plaatsvÍnden.
Jan heeft nog niet met Ton gepraat over de mogelÍjkheid van een cur-
sus yoor richtlijnen voor coachen en/oí' trainen. Henk zal- dit \ran
hem overnemen.

9.'t Ton hoeft het beloofde trainings-schema i-ngeleverd. De heren rekre-
\ anten gaan ook naar de woensdagavon,l en we stoppen die avond een
'r-l half uur eerd.er. Ook zal- er nots een trainer bij noeten komen; dit

\ § is financieel niet haalbaar voor ons tenzLi "e- de 1-1/2 uur van'1'on-., i die hij nÍet meer voor ons werkt terug kunnen krijgen( dj,t wordt
{l &.8. donderdagavond besproken). Anders moeten ws een trainer op
,í '- vrÍ jwillige basis zíen te vinden." 9.b Oi-ià-"en eigen klubblad krÍjgen za:- afhangen ,rrfO" Iedenvergadeting.
i 9.1O afvoeren
{ g._l I afvoeren (zie punt 8.2)
s (9113 ,lrn zal de fietstocht/pvzzelrit b1i jven organisaren. (Pri jzen?! )

V+ afvoer'en
'1 0.1 Henk heeft geinlormeerd brJ de dames senioren voor rt tournooj-

om de Distriktsbeker. Er was voldoenrLe belangstelling en dus heeÍ't
hrg 1 team ingeschreven, het 1 e team.

1O.2 afvoeren
1u.J De taakomschrijving voor Henk cloor Jan zal nog d.oor hem ver-

zorgd worden.
10.4 De prijzenkast voor rt klubhuis zal nog door Jan gemaakt worden.
1 0.5 afvoeren#

flO.6)Marjo heeft weer t91e1'óon gehad van l,{evr.BieLsma i.v.m competitle'\---"' spelen voor tltqr.leii$qr j kan geen competitj-e spelen en dit zaL door
Jan aan haar uitgelegd word.en. Tevens zal er kontakt opgenomen
worden met haar moerler.

1 0.7 Peter Ce vraag voorgelegd een brieJ' te schrijven aan verschll-
lenile bedri jven voor donatiers en/of giften . Hi j zal aen proef-
orue1'schrijven.

10.8 Peter zal het gelrl terug cliamen van de niet gespeelde woenrdag-
avond 23 apri1.

10.9 Paula zaf voor rt begin van het nieuwe seizoen een stuk voor de
Brug schri jven o.a. over 1-edenwerving. *-4lyw

1U.10 Jan heeft c1e brieL voor cle leden gesclrrev'e'n over het nut van rt
verschijnen op}" ledenvergadering, helaas is deze geschrapt als
kopij voor de ïazenkamper. Hij wordt nu voorgelezen op de leden-
vergadering.

9.1
9.)
9.4
9.'
9.6



1o"11 Marjo heef't besloten het secretariaat volgenct jaar 1;och neer
te loggen. I,aula zal het van haar overnemen.'l 1..1 Marjo werd op r-t l-aatste moment door d{evenementencommisle be-naclerd om vol-ley- netben en palen te or'§aniseren voor tt evene-

ntenten weekend. Toen zi.; drt na veel moeite yoor elkaar had ge-kregen bleek alles al geregell te zijn zonde-r.haar iets te laíenweten. Dlt bl_èek btJ navraag werk van 1,on te ziSn.
_ ( voordeelt,je: er liggen nu r, vol-rey-palen brJ 'i krubhuis! )11.2 De grote klubactie is ter sprake gèweest in àe actrvrteiten com-misie . Jerrt vertel-t dat we volgend jaar weer hieraan mee zu]-Ien

doen maar dat er nu een andere verdeelsl-eutel gezocht zal- wordenzodat de sectiers zelf er meer proÍ'i jt van zul1en heoben.
11. J Op de vergadering van rt H..ts . is geviaagrl na.;r redaktlel-eden voorde Hazenknmpgr. rt voorstel i-s dat-per sectie 1 redactieli4 ge_

leverLl wordt(aie kan typen) Aie 2 à: maal per jaar 1 avond meewerktaarl rt ur.ttypen van de kopij. Dit zal- Ilarjo doeÀ en zaL ziclt z@lf
.<--.-r voor 15 juli bil Manjke van Raay melden.
Q7.!In de week v-an 23 juni noet de kopij voor rt introductieboekje-\----l van da Hazenkanper ingeleverd worden. Na de algemene led.enver-gaderlng zal beslist worden wat erin noet.
11.ft, De vraag van Paula oÍ' er een officiele ultnodiging naar het H.B.!Àverzonden moet worden voor arr'z,e vergaderlng, wordt positief be-

/ Vestigd en zLi zal de uitnodrging versturen naar Simon Kersteni.v.rrr. afwezlgheid van piet v&n Staveren.
1 1.6 Wii huldigen gegn_ jubilarissen, dat doet het H.3.rwe1 geven wij

da mensen die zich op een oÍ' andere wijze ingezet-hebbén voor àevereniSing een klein blrjk van waarderiig, en ondanks de financiolesituatie zu11en wij drt handhaven.
11.7 Door Peter wordt de vraag gesteld wie er nu ad-interum voorzitterzal worden. Hij is wel bereid dit zeLf te rloen maar na In langediscussie wil Henk dit ook wel doen mits Jan blijft coachen enÍ'luiten. De beslisalng van Jan horenJilé-voor de aLgemene leden-

vergad ering.
11d Paula za1 nu plaatsvervangend afgevaarCigede worclen naar het H.lJ.

01.9)n" datrrm van d.e volgenile vergadering zal besproken worden na dev ledenvergadering.
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